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Országos szinten Besztercebánya megye tûnik a legsikeresebbnek az Interreg III/A
pályázati források területén 
  Rimaszombat/Besztercebánya.  Országos szinten Besztercebánya megye tûnik a
legsikeresebbnek az Interreg III/A pályázati források területén 
  Rimaszombat/Besztercebánya. Ha sikeresek lesznek az Interreg III/A forráshoz benyújtott
pályázatok, jelentõs beruházások megvalósítására lesz pénz Besztercebánya megye déli
részén. Szeptemberben Rimaszombatban a határokon átnyúló nemzetközi kapcsolatokat
támogató alap szakmai bizottsága 15 pályázati munkát bírált el elõzetesen, ezek közül 11
megfelelt minden formai és egyéb követelménynek. Információink szerint a formailag
kifogástalan pályázatok közül négy pályázó bizakodhat, Milan Mareok megyeelnök elmondta,
elõreláthatólag mintegy 57 millió koronát sikerül az Interreg III/A elnevezésû pályázati
forrásokból a megye területén befektetni. A már említett pályázati kiírásban fõleg a határokon
átnyúló társadalmi és gazdasági együttmûködést elõsegítõ, valamint a határokon átnyúló
környezetvédelmi és közlekedési infrastruktúra kiépítését célzó projektek vehettek részt. Ebben
a projektcsomagban kaphat helyet az Ipoly-hidak újjáépítésének programja, a Losonc és
Salgótarján közötti gyorsforgalmi út tervezésének finanszírozása, valamint mikrorégiós
környezetvédelmi és régiófejlesztési programok. 
  Amint azt Tinta János, a Besztercebányai Megyei Önkormányzat pénzügyi bizottságának
alelnöke lapunknak elmondta, országos szinten Besztercebánya megye tûnik a
legsikeresebbnek az Interreg III/A pályázati források területén. „A megyei hivatal rimaszombati
kihelyezett régiófejlesztési irodájának áldozatos munkája is nagyban segített abban, hogy
bizakodva várhatjuk az eredmények kihirdetését. A projektek adminisztrációját itt végzik, a
szakmai bírálóbizottság rendes üléseit Rimaszombatban szervezzük. Erre a célra sikerült
kialakítanunk az egykori Fekete Sas Szálló jelenleg oktatási célokat szolgáló, megyei tulajdonú
épületében egy erre megfelelõ helyiséget. A Közös Irányítóbizottságban a megye képviselõi is
helyet kaptak minisztériumi szakemberekkel együtt, így odafigyelhettek azokra a tervezetekre,
amelyek a régió felemelkedését szolgálják. Várjuk a végeredményt, a megyeelnök, Milan
Mareok szerint jól végeztünk, tehát rövidesen komoly beruházások elõkészítése indulhat meg a
megye déli részén is, ami munkalehetõséget, fellendülést hoz” – mondta Tinta János. 
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